
Chat z Prezydentem Miasta Zgierza - 8 czerwca 2016 r.

Czas Użytkownik Treść

16:09 Przemysław Staniszewski Witam serdecznie wszystkich Państwa

16:10 Przemysław Staniszewski

Mamy dzisiaj małe problemy techniczne ale mam nadzieje, że będziemi mieli okazję 

porozmawiać.

16:39 Przemysław Staniszewski Witam Pani Patrycjo

16:39 Patrycja  Hanus witam serdecznie 

16:47 Patrycja  Hanus

mam pytanie co do modernizacji drog osiedla krzywie, mieszkam przy ulicy Długiej, na 

gorce, jeszcze kilka lat temu te drogi bylo rownane, wysypywane byly kamienie, szlaka 

by wyrownac dziury, teraz ciezko jest przejechac, gdy pada deszcz, droga jest torem 

przeszkod, czy sa jakies plany na modernizacje tej drogi, mozliwosc wnioskowania z 

prosba o zajecie sie ta sprawa ?

16:49 Przemysław Staniszewski

Proszę o podanie dokładnie o którą drogę chodzi. Jeśli chodzi o ten rejon 

systematycznie równane są drogi. Również część prac dotyczy modernizacji i budowy 

ulic.

16:51 Patrycja  Hanus od samego podjazdu na gorke do dawnej krańcówki autobusowej 3

16:54 Przemysław Staniszewski

Przekaże jutro służbom miejskim i zbadamy ten rejon. Jeśli będzie potrzebna 

wykonane zostaną stosowne prace.

16:53 Patrycja  Hanus

nie spotkalam sie z rownaniem tej drogi od kilku lat, z checia podesle zdjecia jak 

obecnie ta droga wyglada 

16:55 Patrycja  Hanus bardzo dziekuj, bede wdzieczna, za podjecie działań:)

16:58 Przemysław Staniszewski

W tym rejonie przy ul. Bema (a więc trochę dalej) oraz po drugiej stronie osiedla 

odbywają się prace . Na pewno jutro zostanie przekazy ten temat do realizacji.

17:07 Tomasz  Rzeżawski 

witam mam pytanie dotyczące ul.Letniej dlaczego spływają woda deszczowa nie 

spyware do rowu tylko zalewa skrzyżowanie z ul.Dluga 

17:09 Przemysław Staniszewski

Witam serdecznie - problem jest utrzymanie rowów wzdłuż ulicy Długiej które są w 

dyspozycji GDDKiA. Zweryfikujemy czy jest to problem wykonanego utwardzenia na 

ulicy Letniej . Zweryfikuje

17:08 Tomasz  Rzeżawski Mam również pytanie dotyce wadliwego i bezsensowne ozn

17:10 Przemysław Staniszewski Co do oznakowania zostało ono wykonane zgodnie z uzgodnieniami i dokumentacją.

17:11 Przemysław Staniszewski

Szanowni Państwo czas dzisiejszego czatu dobiegł końca. Zapraszam na następny pod 

koniec okresu wakacyjnego, o terminie będę informował. Dziękuje za udział i 

pozdrawiam


